
Notulen Algemene Ledenvergadering Dorpscommissie De Waal 

Datum: 28 april 2025 

Plaats: Dorpshuis De Wielewaal 

Aanwezig: bestuur + 33 leden 

Afmeldingen: Pieter-Jan Kooger, Janny Vlaming, Sandor Mantje, Samantha Kooger  

 
1. Opening 

Voorzitter André Kooger opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 

 

2. Mededelingen 

André meldt dat hij i.v.m. zijn gezondheid stopt met het bestuurswerk. Hij zal lopende zaken 

nog voor een deel afhandelen. 

 

3. Notulen ALV 22-4-2024 

Worden goedgekeurd.  

 

4. Jaarverslag secretaris 2024 

Lida Wels leest het verslag voor. Het jaarverslag besluit met een welgemeende dank aan 

Simone Schipper, die per 1 oktober afscheid heeft genomen als beheerder van het dorpshuis.  

André bedankt haar namens het dorp hartelijk voor het vele werk dat zij, vaak samen met 

Marco, voor het dorp en zijn bewoners heeft gedaan. Hij overhandigt haar een boeket 

bloemen en een cadeau in de vorm van een evenementen-waardebon.  

 

5. a. Financieel jaarverslag penningmeester 2024 + begroting 2025 

Corrie de Jager deelt het verslag en de begroting uit en licht de cijfers toe. Er zijn geen 

vragen of opmerkingen n.a.v. de financiële stukken, waarvoor dank aan Corrie! 

Zij meldt naar aanleiding hiervan dat het project ‘Mooier De Waal’ voortgang vindt. 

Binnenkort vindt er weer overleg met de Gemeente plaats, waarna de plannen voor de 2e 

fase van het eerste gedeelte (en vervolgens de daaropvolgende ontwerpen) aan de 

bewoners worden voorgelegd. 

Hierop wordt Corrie door de voorzitter toegesproken. Zij neemt na 14 jaar ‘trouwe dienst’ 

en hard werken voor het dorp afscheid als penningmeester van het bestuur. Niet alleen de 

financiën, maar ook veel andere zaken voor het dorp hadden haar aandacht en hielden 

haar bezig. André overhandigt haar als dank een kunstwerk van Kerstin Edelmann en een 

boeket bloemen.  

Corrie blijft betrokken bij de groep ‘Mooier De Waal’, samen met Ton Domhof, Rob 

Teisman en Albert Postma.  

 

 b. Verslag van de kascommissie 

       De kascommissieleden Peter Bancken en Hans de Winter hebben de  

financiën gecontroleerd en de afrekening 2024 overzichtelijk, helder en akkoord 

bevonden. De penningmeester wordt décharge verleend. Corrie overhandigt de 

kascommissie een attentie als dank voor het werk. Ni 

Anita Krijt biedt zich aan als nieuw kascommissielid voor volgend jaar, als opvolger van 

Peter. Hierop wordt door de aanwezigen instemmend gereageerd.  

 

 



6. Bestuursontwikkelingen 

Peter Bancken, ook penningmeester van de Stichting Dorpshuis, is bereid het 

penningmeesterschap van Corrie over te nemen. Hij wordt met algemene stemmen als 

bestuurslid aangenomen.  

Mede naar aanleiding hiervan wordt voorgesteld om de Stichting Dorpshuis als vast  

agendapunt op te nemen voor de Algemene Ledenvergadering. Dit wordt genoteerd. 

  

Bestuurslid Albert doet een dringende oproep aan de aanwezigen om zich aan te melden 

voor het bestuur, dat aanvulling hard nodig heeft. Ook Lida heeft aangegeven zich t.z.t. te 

willen terugtrekken als bestuurslid/secretaris. Mocht het bestuur (te) klein worden om alle 

werkzaamheden uit te voeren, dan zullen bepaalde activiteiten moeten worden afgeschaald. 

Uit de vergadering komen ter plekke geen aanmeldingen. Gesuggereerd wordt een flyer te 

maken voor de bewoners met een oproep zich aan te melden voor het bestuur. Ook via de 

website een oproep plaatsen. 

 

7. Meierblis 

De Gemeente heeft een (concept-)nota opgesteld waarin een aantal afspraken en richtlijnen 

zijn geformuleerd. Hierin krijgen de dorpscommissies o.a. meer verantwoordelijkheden voor 

de gang van zaken rond de meierblis. Het stuk zal aan de orde komen in het overleg van de 

gezamenlijke dorpscommissies, waarvan een meerderheid vindt dat de dorpscommissies te 

veel verantwoordelijkheid naar zich toegeschoven krijgen. Wordt ook nog met de Gemeente 

besproken. Dit jaar gaan de zaken rond de meierblis nog zoals altijd. 

 

Voorafgaande aan de meierblis is er een dorpsmaaltijd, georganiseerd en verzorgd door 

Sabien, aanvang 17.00 uur.  

 

8. Verkoop en bestemming van de kerk  

Peter Bancken geeft aan de hand van een powerpoint-presentatie namens de Stichting 

Dorpshuis informatie en een toelichting: het kerkbestuur van de gemeente Den Hoorn/De 

Koog/De Waal heeft besloten de kerk van De Waal te verkopen. Naar aanleiding van dit 

besluit is overleg geweest met zowel de Dorpscommissie als de Stichting. Een optie zou zijn 

van de kerk een dorpshuis te maken, gezien ook de voorkeur van het kerkbestuur de kerk 

een sociale functie te geven. Er wordt nu onderzocht wat de mogelijkheden zijn, in nauwe 

samenwerking tussen de Stichting, de Dorpscommissie en de beheerder van het dorpshuis. 

De Gemeente heeft aangegeven de kerk niet te kopen, maar wel steun te willen verlenen. 

Het streven is eind dit jaar duidelijkheid te hebben. 

 

9. Rondvraag en Sluiting 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag, waarna de voorzitter de vergadering sluit. 

 

Na de vergadering vertellen Annet van Boven en Gerrit-Jan Betsema aanstekelijk en informatief over 

hun duikervaringen, de publiciteit rond ‘de jurk’ en de ontwikkelingen daarom heen en daarna. Dank 

aan hen voor hun boeiende verhaal! 

 

 

   

 

 



 


